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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data 

de 07.11.2022 

 

 

     Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. Dimitrie 

Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința extraordinară, a Consiliului Local al Municipiului 

Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

 

La şedinţă participă: 

 d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

 d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

 d-na Carmen Grosu – director, Direcția economică; 

 d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

 d-nul Traian Negulescu – director Direcția Relații Interne și Internaționale; 

 d-nul Dan Grigoraș – șef Birou presă, relații externe, cultură, sport, minorități; 

 d-na Ionica Mandea – inspector Serviciul corp de control al primarului; 

 d-na Cristina Costin – SC ENET SA Focșani. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 

1. proiect de hotărâre pentru aprobarea alocării sumei de 15,14 mii lei din bugetul 

local al municipiului Focșani pe anul 2022, pentru premierea sportivilor 

participanți la Competiția de gimnastică „Cupa Vrancei”, în perioada 11-12 

noiembrie 2022; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării art. 2 și art. 3 din Hotărârea 

Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 36/215 din 31.07.2012 privind 

aprobarea modificării tarifelor locale pentru producerea, transportul, distribuția și 

furnizarea energiei termice de către ENET S.A. Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă

  

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința extraordinară, a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 07.11.2022.  
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Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 882 

din 03.11.2022 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al domnilor consilieri locali 

care participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana? 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent”. 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița? 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?”  

 Domnul consilier Costel Bîrsan „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel  „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu Ana Maria.” 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona? 

Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnul Nedelcu Mihai, o să revin, nu mă aude.  

Domnul Nistoroiu Alexandru?  

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„ domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae? O să revin.” 

Doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?”  

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea? Nu a intrat în online, este absentă. 

Domnul Nistoroiu? Nu ne aude și nu a intrat nici în online. Absent. 

Constat  că în sală sunt prezenți 13 consilieri locali municipali, iar în mediul 

online 5 consilieri, absenți consemnați fiind 2 consilieri, a intrat și domnul Răduță în 

sală. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local din 

data de 27.10.2022. Dacă sunt discuții pe marginea acestui procesului verbal? Nu sunt 

discuții. Supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală toți domnii consilieri 

sunt „pentru”.   

Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor si domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 
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George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel. A intrat și 

doamna Drumea, se va consemna în procesul verbal. 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile impuse 

de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de astăzi, 

fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de avizele 

comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței. Mulțumesc.” 

Doamnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „mulțumesc 

doamna secretar. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri, bună ziua domnule 

Primar, bună ziua stimați invitați, bună ziua cetățenilor focșăneni care ne urmăresc 

astăzi. Avem o ședință extraordinară, o ordine de zi, două proiecte Dacă sunt discuții 

pe marginea ordinii de zi? Nu sunt. Supun la vot ordinea de zi a ședinței extraordinare, 

cine este „pentru”? În sală toată lumea este ”pentru”. În online. 

 Domnul Mocanu? 

 Domnul consilier Georgian Mocanu „Pentru”. 

Doamnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „doamna 

Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Pentru.” 

Doamnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „domnul 

Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Pentru.” 

Doamnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Pentru”. 

Doamnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „domnul 

Nedelcu? 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Doamnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca  „domnul 

Nedelcu? Cu 19 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri:  Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dimitru Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian Cristinel, Pristavu Viorica, Radu 

Nițu, Ungureanu Daniel, ordinea de zi a fost aprobată. 
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  Se prezintă punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 

alocării sumei de 15,14 mii lei din bugetul local al municipiului Focșani pe anul 

2022, pentru premierea sportivilor participanți la Competiția de gimnastică 

„Cupa Vrancei”, în perioada 11-12 noiembrie 2022; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Vă rog domnul Zîrnă!” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Mulțumesc domnule președinte! Aș dori să 

remediem o eroare materială la devizul estimativ, la anexa proiectului și anume: 

materiale premiere sportive, diplome în loc de 12 să fie 120 de buc x 2 lei. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Bun, acesta este 

un amendament, alte discuții, vă rog domnul Victor Dumitru.” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Mulțumesc domnul președinte. Grupul 

PNL-USR vrea să facă un amendament.  

La art. 1 se modifică astfel: aprobarea alocării sumei de 26, 84 mii lei din bugetul 

local al municipiului Focșani pe anul 2022 pentru premierea sportivilor participanți la 

competiția de gimnastică Cupa Vrancei, în perioada 11-12 noiembrie 2022 conform 

anexei care face parte integrantă din prezentul proiect de hotărâre astfel: - materiale 

premiere sportivi 3,44 mii lei, premii sportivi și premii pe aparate și echipe 23,4 mii 

lei, deci în total 26,84 mii lei. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Da, mulțumesc 

și eu. Dacă nu mai sunt alte discuții supun la vot amendamentul domnului Zîrnă. Cine 

este pentru? În sală toată lumea este pentru. Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Doamna 

Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Domnul 

Nedelcu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Pentru și eu, Macovei.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Domnul 

Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Bun, cu 19 voturi 

pentru, amendamentul domnului Zîrnă a fost aprobat.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„20 domnul președinte.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Cu 20, mă 

scuzați.  
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Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel, amendamentul  domnului Zîrnă a fost aprobat. 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Supun 

amendamentul domnului Victor Dumitru. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Doamna 

Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Domnul 

Nedelcu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Aș vrea să știu ce are de spus domnul 

primar înainte să votez. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Eu v-am întrebat 

domnule Nedelcu cum votați.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Și eu v-am răspuns cum votez, după ce 

vorbește domnul primar dacă poate, dacă dorește.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Trebuie să-mi 

răspundeți acum, dacă nu...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Dacă vreți să-mi băgați mâna în gură asta 

e altă discuție, dacă sunteți cu bun simț mă lăsați să văd dacă domnul primar are ceva 

de spus.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „O să aibă ceva 

de spus probabil dar acum deocamdată noi votăm.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Domnul 

Macovei? Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel: „Abținere.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Vă e cumva rușine sau frică de ceea ce 

spune domnul primar? De ce nu-l lăsați pe domnul primar să vorbească că a ridicat 

mâna înainte să înceapă votul.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Nu, nu, domnul 

Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel: „Îi permit domnului primar să spună ce 

are de spus.”  

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Da, mulțumesc. 

Doamna Drumea? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Pentru. 11 voturi 

pentru, 2 neparticipări la vot...”  

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Participăm la vot, nu vorbiți prostii doar că 

am spus că vreau să aflu părerea domnului primar înainte.” 
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Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Păi nu, domnul 

Nedelcu, nu intrăm în polemici acum.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Nu mă faceți, că îmi pare rău că v-am 

cunoscut, am crezut că sunteți un om cerebral.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Abținere, 

împotrivă sau pentru.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Dacă nu sunteți un om cerebral și sunteți 

îndoctrinat și incuibat la minte atunci îmi pare rău că v-am cunoscut.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Domnul Nedelcu 

eu v-am întrebat...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...ne-am înțeles, deci dacă domnul primar 

dorește să spună ceva bine, poate să spună că nu dorește și încheiem discuția.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Vă rog domnul 

Dumitru.” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Domnul președinte, domnul primar nu și-

a exprimat intenția de a interveni.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Și-a exprimat 

intenția când deja eram în procedură de vot.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Eu l-am văzut ridicând mâna.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Și-a exprimat 

intenția când eram în procedură de vot, urma să votăm și ulterior...”  

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...așa și care este problema, vă e frică de ce 

o să spună domnul primar...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „...o să-i dau 

cuvântul domnului primar. Bun deci 2 neparticipări, 11 voturi pentru, amendamentul 

a fost aprobat.”   

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...participăm la vot în condițiile în care 

spun...nu decideți dumneavoastră că noi nu participăm la vot, nu vă e rușine așa puțin.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „...și 7 voturi 

abțineri.” 

Cu 11 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, 7 voturi „abțineri” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 2 „neparticipări” din partea domnilor consilieri 

Macovei Liviu George, Nedelcu Mihai, amendamentul  domnului Zîrnă a fost aprobat. 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Nu m-am abținut, eu nu m-am abținut, 

personal.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Vă rog domnul 

primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, așa 

cum am discutat și la comisie, într-adevăr e o propunere bună, și noi ne-am gândit să 

premiem sportivii aceștia, solicitarea și fundamentarea în baza căreia s-a făcut acest 

proiect de hotărâre vine din partea conducerii Clubului Sportiv Școlar Focșani cu 
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sumele propuse de conducerea acestui Club Sportiv, pe care dați-mi voie să o felicit 

pentru că într-adevăr au rezultate deosebite în tot ceea ce face. M-aș fi bucurat dacă în 

schimb s-ar fi venit și cu o indicare exactă a resursei bugetare de unde vom prelua 

această sumă pentru a putea să facem plata acestor premii pentru care copii aceștia 

participanți chiar merită mai mult decât le oferim noi. Dar eu vin și întreb doar atât, 

retoric bineînțeles, că nu aștept un răspuns din partea nimănui, oare Consiliul Județean 

Vrancea știe că există în județul Vrancea acest Club Sportiv Școlar Focșani și a alocat 

vreodată bani pentru competiții sportive unde avem performanțe extraordinare, gen 

Ana Maria Bărbosu care a obținut medalii importante sau știu doar să facă postări pe 

facebook cu privire la rezultatele obținute de sportivii finanțați din bugetul local. 

Clubul Sportiv...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Domnul primar, 

haideți să vorbim la proiectul nostru, nu amestecăm instituțiile...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

președinte...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „...păi haideți să 

nu amestecăm instituțiile...”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...eu fac 

o discuție concretă și trebuie toți cetățenii municipiului Focșani și a județului Vrancea 

să cunoască realitatea. În afară de Consiliul Local al municipiului Focșani sportul 

vrâncean nu este susținut de nicio instituție publică, punct.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Aici vă contrazic 

dar..și Consiliul Județean a alocat sume...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „pre puțin 

reprezintă. Haideți să spunem, 99% din ceea ce se finanțează de către o instituție 

publică din banii cetățenilor sunt bani veniți doar din consiliul local al municipiului 

Focșani, așa că haideți să lăsăm demagogiile, haideți să lăsăm...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Eu v-aș 

contrazice domnule primar și au fost multe proiecte finanțate din...”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

președinte eu nu vreau să intru în polemică cu dumneavoastră, dați-mi voie să-mi spun 

punctul de vedere și după...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „...nici eu nu 

vreau, tocmai din acest considerent...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„...spuneți-mi și mie raportat la bugetul actual de 11.300.000 de lei alocat de municipiul 

Focșani pentru anul 2022, câți bani a alocat Consiliul Județean pentru sportul 

vrâncean? Punct. Mulțumesc!” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „CSM Focșani este un club municipal. Nu 

este al județului.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Unde 

participă...toți sportivii sunt din județul Vrancea, cel puțin din județul Vrancea.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Probabil că 

solicitarea a fost doar către primărie și consiliul local. Vă rog domnul Zîrnă.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...iar 

Clubul Sportiv Școlar Focșani nu este sub patronajul Consiliului Local, să ne înțelegem 

foarte clar, este direct sub patronajul Ministerului Educației. Întreb eu oare s-a gândit 

vreodată Consiliul Județean Vrancea să aloce măcar 1 leu pentru acești gimnaști care 

au performanțe deosebite și ne fac mândri că suntem vrânceni. Nu! Vă mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu-Dumitru: „Eu sunt convins 

că au fost destul de multe alocări. Vă rog domnule...”  

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Domnule președinte vreau să-i reamintesc 

domnului primar că domnul președinte al Consiliului Județean Vrancea, Cătălin Toma, 

a reușit să premieze cele...performanța gimnastelor focșănene cu sume frumoase, pe 

timp ce noi am alocat câte două-trei mii de lei pentru acele gimnaste, domnișoara 

Bărbosu și...am un lapsus acum, cealaltă sportivă...” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Sportiva...a doua 

sportivă, da bun.” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „....și pentru antrenorii lor. Referitor la ce 

spune domnul primar aici cu sumele alocate, să nu uităm că tot de la Consiliul Județean 

cele mai importante competiții sportive sunt sponsorizate tot de Consiliul Județean 

Vrancea.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consilier spuneți concret cetățenilor câți...raportat câți bani s-au alocat de la Consiliul 

Județean pentru activitățile sportive din Vrancea, raportat la 11 milioane trei sute cât 

avem noi alocat în acest moment nu au mai mult de 500 de mii de lei, adică nici 10% 

măcar, da? ...și Consiliul Județean să ne înțelegem, nu spuneți că a alocat pentru cele 

mai importante competiții sportive, cele mai importante competiții sportive sunt 

organizate de către Clubul Sportiv Municipal Focșani în colaborare cu Liceul cu 

Program Sportiv care este finanțat tot din bugetul local. Liceul cu Program Sportiv nu 

a văzut un leu de la Consiliul Județean, Clubul Sportiv Școlar Focșani nu a beneficiat 

de niciun leu de le Consiliul Județean Vrancea, scurt.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Domnul primar, noi suntem în ședință de 

Consiliu Local, nu de Consiliu Județean, nu pasați în altă parte, mutați discuția către 

alte...este un lucru asumat, pe care dumneavoastră vi l-ați sumat, noi l-am votat, 

dumneavoastră ați propus...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu 

contează, puteați să veniți cu acele propuneri, puteați să veniți...aici am vrut să ajung, 

puteați să veniți cu propuneri către Consiliul Județean și Consiliul Județean putea să 

vină să facă și ei o alocare.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Nu este meritul sută la sută al 

dumneavoastră că acest club este finanțat, ci este și meritul Consiliului Local că au 

aprobat acele sume, nu vă atribuiți în totalitate și nu pozați în susținătorul absolut al 

sportului. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este, dar 

eu nu am spus niciodată, nu am spus niciodată că primăria sau primarul, am spus 

Consiliul Local al Municipiului Focșani, dacă nu faceți diferență între Consiliul Local 

al Municipiului Focșani și Primăria Municipiului Focșani și nu faceți diferență, 

înseamnă că ați stat degeaba doi ani de zile pe aici, mă scuzați. Mulțumesc!” 
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        Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Domnul primar am și eu...domnul președinte 

am și eu o întrebare retorică.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Vă rog!” 

        Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Oare câte mandate îi mai trebuie domnului 

consilier? că poate atunci când face câte un amendament să-l și fundamenteze, să 

înțeleagă că trebuie fundamentat întâi și după aceea să facă amendament. Aveți idee? 

Dumneavoastră sunteți președinte...cu domnul Victor Dumitru ca să ne înțelegem.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Eu aș vrea să vă 

spun...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „E greu 

domnul...” 

        Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Oare câte mandate îi mai trebuie dânsului ca 

să poată să înțeleagă de fundamentarea...?” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul primar, 

mie îmi pare rău că s-a ajuns la o discuție de bani și de alocări și de a susține sportul, 

ideea principală și asta consider eu, că ambele și toate instituțiile implicate: Consiliul 

Local Focșani, Primăria, Consiliul Județean, susțin sportul prin toate căile posibile, nu 

cred eu că...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Unii susțin 

cu bani, alții susțin cu vorbe domnul consilier, asta-i problema și diferența, da?” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Nu...și faptic 

domnul primar și s-a văzut, acum nu mai are rost să mai intrăm într-o altă discuție, noi 

toți susținem sportul.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Unu la sută 

raportat la ce facem noi aici cu toții, noi cu toții de aici, noi ceea ce facem cu toții aici 

reprezintă de o sută de ori mai mult decât ceea ce face Cosiliul Județean și dacă ne 

raportăm la bugetele celor două consilii: Consiliul Local al Municipiului Focșani și 

Consiliul Județean faceți un calcul să vedeți cum ar trebui să arate susținerea sportului 

vrâncean și nu s-ar fi ajuns în situația în care în acest moment, că trebuie să spunem 

lucrurilor pe nume, să nu avem bani să plătim salariile sportivilor de la CSM Focșani. 

Mulțumesc!” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Da, e o analiză a 

dumneavoastră. Bun, supun la vot proiectul cu cele două amendamente votate în 

integralitate. Cine este pentru? Vă ascult domnul Nițu. Haideți că noi votăm, eram în.... 

Votați sau nu?...noi am înțeles, domnul Nițu am supus la vot proiectul. Cine este 

pentru? Bun, deci votăm. În sală toată lumea este pentru, da? Domnul Mocanu?” 

        Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna 

Balaban?” 

        Doamna consilier Balaban Elena: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul 

Nedelcu?” 

        Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Vedeți domnule președinte, pentru că vă 

grăbiți și întotdeauna nu vreți să ascultați, de aia nici nu înțelegeți. Eu votez pentru, dar 
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îmi pare rău nu ați înțeles nimic, chiar dacă sunteți președinte, uite vă repeziți iar să 

vorbiți peste, fără bun simț.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Nedelcu, 

eram în procedură de vot, dumneavoastră trebuie să răspundeți pentru, abținere sau 

împotrivă, e simplu. Când sunt discuții se fac discuții. Domnul Macovei vă ascult. ” 

        Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Domnul președinte eu vă învăț, că 

dumneavoastră oricum ați stat degeaba acolo și nu ați înțeles nimic. Îmi pare rău chiar 

că v-am votat ca să deveniți președinte. Sunteți până acum cel mai slab președinte pe 

care l-am avut noi în Consiliul Local.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Nu-i nicio 

problemă, vă luați revanșa în ianuarie. Domnul Macovei vă ascult. ” 

        Domnul consilier Macovei Liviu: „Am zis pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Gongu. ” 

        Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Drumea.” 

        Doamna consilier Drumea Alina: „Pentru.” 

        Cu 20 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel proiectul numărul 1 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 381 

 

        Se prezintă proiectul numărul 2 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru 

aprobarea modificării art. 2 și art. 3 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului 

Focșani nr. 36/215 din 31.07.2012 privind aprobarea modificării tarifelor locale pentru 

producerea, transportul, distribuția și furnizarea energiei termice de către ENET S.A. 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

                                                                        Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Dacă aveți discuții 

pe marginea acestui proiect. Dacă nu supunem la vot...vă rog domnul Bîrsan!” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc frumos, domnule președinte! 

Două întrebări scurte, pentru că nu îmi mai aduc aminte și vă rog să mă informați, deci 

scade prețul de la 720 lei gigacaloria la 668,71 pentru persoane fizice, casnice. Din 

această sumă cât este plătită în mod direct de către persoana fizică, de cetățean?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Prețul de 

facturare către populație rămâne acelați, rămâne nemodificat.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Dacă vreți să-mi aduceți aminte.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „285 de lei.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „285 lei cu 

tot cu TVA, pe gigacalorie.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „285,bun. Și acum că a vorbit doamna Costin, 

că nici nu o vedeam acolo, în adresa de la ANRE doamna Costin  este trecută 
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administrator special la ENET, din câte știu nu mai este. Deci este doamna sau nu este 

până la urmă?” 

        Doamna Costin Cristina: „...eram în baza de date la ANRE, s-a făcut corectura, 

da, da s-a făcut corectura.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „...cu corecția de rigoare. Mulțumesc!” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc și eu 

domnule consilier Bîrsan. Supun la vot proiectul. Cine este pentru? În sală toată lumea 

este pentru. Domnul Mocanu?” 

        Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna 

Balaban?” 

        Doamna consilier Balaban Elena: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul 

Nedelcu?” 

        Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul 

Macovei?” 

        Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Gongu. ” 

        Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Drumea.” 

        Doamna consilier Drumea Alina: „Pentru.” 

        Cu 20 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel proiectul numărul 2 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 382 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Am epuizat cele 

două proiecte de pe ordinea de zi, declar ședința închisă. O zi frumoasă tuturor! La 

revedere!” 
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